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Op welke wijze en wanneer gaat gedeputeerde de toezeggingen die zijn gedaan in het debat op 21 
sept.jl in PS communiceren richting gemeenten (oa dat gemeenten die voortvarend bezig zijn met 
zoekgebieden voor wind, voorlopig worden ontzien in het nemen van projectbesluiten over extra 
wind)? Vanuit gemeenten (colleges resp. raadsleden) blijkt dat ze hierover nog niet geïnformeerd zijn, 
maar wel over andere voornemens van de provincie naar aanleiding van de tussenbalans, zo doende 
deze vraag. Ook op de website van de provincie is hierover nog geen informatie vindbaar.
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